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من هذه الآية انطلقنا ولاحَ بريق النور والعلم معنا!

يعتبر اليوم العالمي للتعليم إحدى المناسبات العالمية المهمة، والتي أقرتها الجمعية

العامة للأمم المتحدة للاحتفال به في الرابع والعشرين من شهر يناير من كل عام،

وذلك لما للتعليم من أهمية كبيرة ولقدرته على تنمية الأفراد والمجتمعات.

لذا فإننا في هذا اليوم نفخر بدولتنا الحبيبة قطر التي تنشئ الأجيال المتعلمة المثقفة

ا بعد عام، وتولي مسألة التعليم الاهتمام الكامل، وبذلك في المدارس والجامعات عامً

تكون مسؤولية التعلّم بجدّ لنبني للمستقبل خير جيل وأفضل عقول، تحلّ المشاكل

وتبتكر الحلول.
احتفالا بهذه المناسبة، شارك جميع طلاب مدرسة النخبة العالمية خلال الفترة

الممتدة من 21 الى 25 يناير 2024، من صفوف ما قبل الروضة الى الصف التاسع

الثانوي، بمجموعة من الأنشطة الصفية واللاصفية. أبرز هذه الأنشطة جلسات نقاشية

بين الطلبة حول أهمية التعليم وكيفية المساهمة في تطويره واستدامته. كما شارك

الطلبة بمجموعة من المقالات، تم عرض جزء منها على مسرح المدرسة والجزء الآخر

خلال حصص الدرس. كما لم يفت الطلاب القيام بمجموعة من الرسومات التي عبروا

من خلالها عن حبهم للتعلّم وللتعليم واحترامهم للمؤسسات التعليمية المختلفة.

إضافة الى ذلك، احتفالا بأهمية اليوم العالمي للتعليم وفائدة العلم لمستقبل الأجيال

الصاعدة، تم اعلام أولياء الأمور بضرورة تشجيع أبنائهم للحضور الى المدرسة مرتدين

زي المهنة التي يطمحون اختيارها. 

فيما يلي مجموعة من الصور والتقارير بمناسبة الاحتفال باليوم العالمي للتعليم والتي

وثقنا من خلالها أعمال وأنشطة الطلاب المتنوّعة. 

#التعليم_مسؤولية_الجميع

" مِ رَبِّكَ الَّذِي خَلَقَ رَأْ بِاسْ "إقْ
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Elementary



Middle and High School 



Department Activities
In early childhood, students were taught about the importance of education through

PowerPoint presentations, discussions, and poster-making. Students performed on the stage
to share their ideas about the importance of education. 



Creative Recycling Gifts
EIS students showcased their creativity and commitment to

sustainability by making gifts from recycled materials. It was
heartening to witness their enthusiasm as they transformed

everyday items into unique and thoughtful presents. This activity
not only promoted environmental awareness but also encouraged
the values of resourcefulness and creativity among our students.



Team Building 
EIS students engaged in exciting games of Scramble and Jenga, emphasizing

teamwork and collaboration. These activities not only brought out the competitive
spirit but also underscored the importance of working together towards common
goals. The laughter and camaraderie echoed through the department, creating a

positive and energetic atmosphere.







Experiments and Hands-on Activities

EIS students engaged in various education-centric activities. Some demonstrated
their commitment to learning by immersing themselves in specific professions.

Additionally, a subset of students emphasized the significance of fostering
organizations and initiatives dedicated to the widespread dissemination of

education. Meanwhile, others conducted experiments aimed at providing an
interactive and immersive learning experience, producing educational materials

such as flip books that directly applied their knowledge to real-life contexts.



Durant la journée internationale de l'éducation et pendant les cours de français,
les élèves ont participé à une gamme d'activités engageantes et enrichissantes. 

Ces activités ont permis aux élèves de vivre une expérience éducative
enrichissante, soulignant l'importance de la diversité culturelle et de

l'apprentissage des langues pour un avenir globalisé.
De même, ils ont discuté de l’importance de cette journée.

French Language





Posters, Animations, and Presentations Using Technology

The lessons began with a brief introduction to the International Day of Education,
emphasizing its significance in promoting inclusive and equitable education for all.
Students were engaged in making posters, animations, and presentations, among

others, on International Day of Education. Students researched on the Internet
regarding the significance of the day and understood the theme "learning for
lasting peace." They have incorporated various digital tools for the activities.

#education_responsibility_all


